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Arbejdsmarkedsudvalget har i brev af 26. oktober 2010 stillet følgende spørgsmål
nr. 5 (L 7), som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lennart 
Damsbo-Andersen (S).

Spørgsmål nr. 5:
”Ministeren bedes kommentere henvendelsen af 25. oktober 2010 fra Finn Olsen, 
jf. L 7 – bilag 2.”

Endeligt svar:
Som det fremgår af min besvarelse af spørgsmål 4, er det min opfattelse, at parts-
indsatsen vil kunne videreføres, idet pengene fremover vil blive brugt der, hvor ef-
fekten er størst.

Der vil være nogle aktiviteter, som branchearbejdsmiljørådene ikke længere skal 
eller kan iværksætte, fordi de ikke er målrettet virksomhederne.

De aktiviteter, der fortsat vil kunne udføres af branchearbejdsmiljørådene, vil ty-
pisk være information og vejledning om arbejdsmiljøemner, der er relevante for 
branchens virksomheder. Det er dog ikke arten af aktivitet, der er afgørende, men 
derimod at aktiviteten er målrettet virksomhederne i de relevante brancher.

En del af de aktiviteter, som Finn Olsen nævner i sin henvendelse, ser ud til at falde 
ind under de opgaver, som branchearbejdsmiljørådene fortsat kan varetage efter lo-
ven.

Den nærmere vurdering og prioritering af, hvilke konkrete aktiviteter og projekter 
mv., der skal gennemføres, vil skulle ske i det enkelte branchearbejdsmiljøråd i 
forbindelse med den årlige plan, der skal udarbejdes som grundlag for udbetaling 
af tilskud.

Venlig hilsen

Inger Støjberg
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